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Dopravná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 06. 02. 2023 

Číslo: 2116/2023/OD-6858 

Vybavuje: Ing. Erika Bartková 

e-mail: erika.bartkova@vucke.sk  

telefón:  055/726 82 53  

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 2. rokovania Dopravnej komisie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 06. 02. 2023 

prezenčnou formou rokovania 
 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Aktualizácia uznesenia č. 631/2021 z 28. zasadnutia Zastupiteľstva Košického 

  samosprávneho kraja: Založenie neziskovej organizácie „Dopravná infraštruktúra 

  Košického samosprávneho kraja, n. o.“ 

4. Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 

5. Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy 

6. Činnosti IDS Východ, s.r.o.  

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

8. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2023  

9. Rôzne  

10. Záver 

  

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  

Predseda komisie privítal členov komisie  a otvoril 2. rokovanie komisie.  

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 21 členov 

komisie. Predseda komisie konštatoval, že komisia bola uznášaniaschopná. 

V úvode rokovania komisie Mária Rogozinská, referent oddelenia organizačného, protokolu 

a zahraničných vzťahov, predniesla krátku informatívnu prezentáciu pre členov komisie 

k aplikácii Digitálne zastupiteľstvo. V prípade ďalších otázok členov komisie je k dispozícii 

na tel: 055/726 81 63, email: Maria.Rogozinska@vucke.sk.    
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Predseda komisie následne doplnil do programu rokovania komisie nový bod, ktorý navrhol 

zaradiť ako bod č. 3: Aktualizácia uznesenia č. 631/2021 z 28. zasadnutia Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja: Založenie neziskovej organizácie „Dopravná infraštruktúra 

Košického samosprávneho kraja, n. o.“. Členov komisie požiadal hlasovať o doplnení materiálu 

do navrhovaného programu. 

Uznesenie č. 1/2023  

Komisia schvaľuje doplnenie materiálu Aktualizácia uznesenia č. 631/2021 z 28. zasadnutia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja: Založenie neziskovej organizácie „Dopravná 

infraštruktúra Košického samosprávneho kraja, n. o.“ do programu  2. rokovania komisie.  

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

Uznesenie č. 2/2023  

Komisia schvaľuje program 2. rokovania komisie.  

Hlasovanie č. 2 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie:  

Ing. Erika Bartková, tajomníčka komisie a vedúca oddelenia dopravy, informovala, že 

na 1. zasadnutí komisie neboli vznesené požiadavky.  

Diskusia: 

K danému bodu nebola diskusia.  

Uznesenie č. 3/2023  

Komisia berie na vedomie Kontrolu plnení uznesení a požiadaviek z komisie.  

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 3 

Aktualizácia uznesenia č. 631/2021 z 28. zasadnutia Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja: Založenie neziskovej organizácie “Dopravná infraštruktúra 

Košického samosprávneho kraja, n. o.“ 

Vyjadrenie:  

Ing. Matej Ovčiarka, vedúci odboru regionálneho rozvoja, informoval členov komisie 

o dôvodoch navrhovanej aktualizácie uznesenia č. 631/2021. Pôvodné uznesenie schválilo 

Zastupiteľstvo KSK na svojom 28. zasadnutí dňa dňa 13. decembra 2021. Zmena textácie 

vyplynula z rokovaní s Ministerstvom dopravy SR a Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., 

ktorá v súčasnosti zo zdrojov OPII zabezpečuje spracovanie Multimodálnej štúdie 

realizovateľnosti Bidovce – štátna hranica SK/UA (I/19 Bidovce – Vyšné Nemecké). Úlohou 

Košického samosprávneho kraja a neziskovej organizácie Dopravná infraštruktúra Košického 

samosprávneho kraja, n. o., je najmä spracovanie podporných dokumentov z pohľadu sociálno-

ekonomických dopadov štvorpruhovej diaľnice na región.  

Diskusia:   

Do diskusie sa zapojili: Ing. Igor Petrik , Ing. Iveta Rušinová a Michal Rečka. 

Na otázky odpovedal:  

Ing. Matej Ovčiarka 

Uznesenie č. 4/2023 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia. 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní:  21  

Za:   20   

Proti:     0   

Zdržal sa:    1  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 

Vyjadrenie:  

Doc. Ing. Anton Trišč PhD., MBA, generálny riaditeľ SC KSK, Ing. Matej Pindroch, riaditeľ 

investično-technického úseku a Ing. Peter Vaľko, prevádzkový riaditeľ, podrobne informovali 

o činnosti Správy ciest KSK, o rozsahu opráv a rekonštrukcií ciest a mostov v roku 2022, 

o aktuálnom stave ciest a  mostov, o prehliadkach ciest a mostov, o stave modernizácie 

mechanizácie na bežnú a zimnú údržbu ciest a o stave zazmluvnenia opráv ciest, podľa 

jednotlivých technológií. Podrobná prezentácia aktuálnych činností Správy ciest KSK, 

stavebného stavu cestnej infraštruktúry, vrátane mostov, prehliadok mostov, modernizácie 

technického vybavenia, plánu rekonštrukcií a priebehu zimnej údržby ciest, bola zaslaná 

členom dopravnej komisie v elektronickej podobe ešte pred rokovaním dopravnej komisie.  

Diskusia:   

Do diskusie sa zapojili: Michal Rečka, Ing. Jozef Želinský, Ing. Igor Petrik, Mgr. Ing. Miloš 

Ihnát, Ing. Viktor Dulina, Ing. Iveta Rušinová, Mgr. Adrianna Gergely Papp, Mgr. Zuzana 
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Slivenská, PhDr. Marek Čižmár 

V rámci diskusie boli prerokované témy:  

- V súvislosti s modernizáciou technického vybavenia Správa ciest KSK zabezpečuje aj 

zácvik a školenia zamestnancov s cieľom odbornej obsluhy novej mechanizácie, jej 

efektívneho využívania, ako aj bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci. 

- Forma obstarania moderného technického vybavenia – nájom strojov na 8 rokov, 

vrátane servisu. Po ôsmich rokoch Správa ciest KSK zváži možnosť odkúpenia 

za zostatkovú cenu. 

- Príprava a priebeh zimnej údržby ciest v aktuálnom zimnom období 2022/2023: 

Zimná údržba na horskom priechode II/549 Pačanský kopec prebieha v aktuálnom 

zimnom období 2022/2023 v skúšobnej prevádzke. V nasledujúcej zimnej sezóne 

Správa ciest KSK počíta so zaradením do Operačného plánu zimnej údržby ciest. 

- Zimná údržba cesty II/547 na Folkmárskom kopci počas posledného sneženia. Na ceste 

bol kašovitý sneh, pričom úsek na území mesta Košice bol bez snehu. Správa ciest KSK 

neeviduje žiadne sťažnosti na tento úsek. V rámci aktuálnej modernizácie technického 

vybavenia budú Správe ciest KSK postupne dodané ďalšie sypače, ktoré ešte zvýšia 

efektivitu výkonu zimnej údržby. 

- Zvážiť spoluprácu s obcami, napríklad na ceste III/3281 Kojšov spojka, by mohla obec 

pomôcť Správe ciest KSK pri výkone zimnej údržby.  

- Aktuálny stavebný stav mostov na cestách II. a III. triedy Košického samosprávneho 

kraja:  

I. Bezchybný   14 

II. Veľmi dobrý     4 

III. Dobrý    28 

IV. Uspokojivý 211 

V. Zlý  217 

VI. Veľmi zlý 174 

VII. Havarijný     9 

- Ing. Iveta Rušinová požiadala Správu ciest o bližšie informácie o stave prípravy 

rekonštrukcie mostov v stavebnom stave V. zlý, VI. veľmi zlý a VII. havarijný 

(projektová dokumentácia, inžinierska činnosť, časový harmonogram). 

- Aktuálne stavby v rámci projektov financovaných zo zdrojov IROP: 

ID R002 II/576 Bohdanovce - Herľany I. etapa 

ID R002 II/576 Bohdanovce - Herľany II. etapa 

ID R001 II/547 hr. okr. KE/KS - Spišské Vlachy II. etapa 

ID R007 II/552 hr. okr. KE/KS - Veľké Kapušany - hranica UA - región Abov 

ID R007 II/552 hr. okr. KE/KS - Veľké Kapušany - hranica UA - región Dolný Zemplín  

ID R005 II/533 Gemerská Poloma - SNV - Harichovce - D1 (Jánovce Jablonov) 

ID R008 II/550 a II/548 Moldava nad Bodvou - Jasov – Košice 

Stavebné práce začnú, resp. budú pokračovať na jar po skončení zimného obdobia. 

Ing. Matej Pindroch informoval aj o ďalších aktuálnych stavbách, ktoré sú podrobne 

uvedené v prezentácii zaslanej členom dopravnej komisie v elektronickej podobe. 

Rekonštrukcia mosta M2774 cez rieku Ondava pri obci Sirnik – horná stavba je 

ukončená, dňa 15. 2. 2023 nariadil Okresný úrad v Trebišove účastníkom konania 

a dotknutým orgánom ústne pojednávanie spojené s miestnym šetrením. Následne 

v lehote 15 dní by malo dôjsť k predčasnému užívaniu stavby a bude pustená doprava 

na most. 

Rekonštrukcia mosta cez vodnú nádrž Ružín pred obcou Jaklovce – stavba bude 

prioritnou významnou stavbou v roku 2023. 
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Rekonštrukcia mosta M3219 cez potok Čečanka za obcou Mokrance - stavba 

v realizácii, zmena technického riešenia, bolo nutné preprojektovať spodnú stavbu 

a zakladanie, predpoklad ukončenia jún 2023. 

Hrišovce - sanácia zosuvu krajnice – stavba KSK financovaná z úverových zdrojov 

EIB, zhotoviteľ vypovedal ZoD, práce neukončené, neodovzdané, Správa ciest KSK 

pripravuje doprojektovanie a realizáciu, po pridelení finančných prostriedkov. 

Most M917 Trebišov (nadjazd) na ceste III/3710 – vzhľadom na finančnú náročnosť 

stavby, cca 7 mil. €, Košický samosprávny kraj hľadá možnosti financovania, aktuálne 

prebehli rokovania s MIRRI SR, ktoré pripravuje zverejnenie výziev (vyčlenených 17 

mil.€). 

- Plán výsadby cestnej zelene v súvislosti s Programom obnovy krajiny. 

Správa ciest KSK realizuje aktuálne výsadbu stromov a inej zelene formou náhradnej 

výsadby v súvislosti s realizovanými výrubmi. 

Kontrola stromoradia popri ceste III/3416 v úseku Čaňa – Ždaňa. Pri silnejšom vetre 

dochádza k odlamovaniu konárov, ktoré môžu ohroziť bezpečnosť cestnej premávky. 

Obnova vysadených stromov popri ceste II/548 pri Rudníku, kde došlo k vyschnutiu 

vysokého počtu vysadených stromov. Správa ciest KSK si uplatnila reklamáciu 

u dodávateľa výsadby. 

- Čistenie krajníc - zber prebytočného posypového materiálu po ukončení zimného 

obdobia. 

- Mgr. Ing. Miloš Ihnát poukázal na zlý stav cesty III/3400 v úseku MČ Šaca – Veľká 

Ida, uvedený úsek sa nachádza na území mesta Košice. Požiadal, aby si sadli 

kompetentní a hľadali riešenie. 

Na otázky odpovedali:  

Doc. Ing. Anton Trišč PhD., MBA, Ing. Matej Pindroch a Ing. Peter Vaľko 

Uznesenie č. 5/2023 

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti 

Správy ciest KSK. 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy 

Vyjadrenie:  

Ing. Radovan Hužvík, riaditeľ spoločnosti IDS Východ, s.r.o., informoval o aktuálnych 

činnostiach v oblasti verejnej dopravy a o aktuálnych činnostiach IDS Východ, s.r.o.:  

- Vykonanie korekcií a úprav cestovných poriadkov pre zlepšenie koordinácie 

autobusovej a železničnej dopravy s platnosťou od 1. februára 2023, v nadväznosti 

na zavedené linky s taktovou dopravou od 11. 12. 2022. 

- Zavedenie vlakov od vyhlásenia od 16. januára 2023 v Hnileckej doline.  
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- Konkrétne návrhy so spracovaním technológie dopravy budú vykonávané vďaka 

novému softvéru na modelovanie železničnej dopravy, ktorým disponuje IDS Východ, 

s.r.o. 

- Zvýšenie cestovného od 1. februára 2023, zvýraznenie zľavy pri platbe kartou, zvýšenie 

zľavy pri prestupe a zavedenie zľavy pre kategóriu cestujúcich od 63 rokov.  

- Spolupráca s oddelením dopravy na pripomienkovani Strategického parku Valaliky. Bol 

spracovaný a odovzdaný návrh dopravnej obsluhy pre Valaliky Industrial Park, 

na základe ktorého očakávame rokovanie na Ministerstve dopravy SR  na tému 

železničná doprava. 

- Spolupráca na príprave PHRSR KSK a operačného programu Slovensko.  

- Od 6. 2. 2023 vykonané technologické zmeny v železničnej doprave na elimináciu 

chronických meškaní vlakov na trase Čierna nad Tisou - Košice - Prešov. 

- Činnosti Dopravnej sekcie SK8: 

o nový zákon o VOD, príprava GVD 2023/24,  

o zámer na zníženie DPH z cestovného vo verejnej doprave,  

o jednotný cestovný lístok na Slovensku, 

o znovuotvorenie témy prechodu kompetencií v regionálnej železničnej doprave 

na VÚC na základe iniciatívy BBSK. 

- Vysúťažený Dispečerský a informačný systém IDS Východ za 390 tis. €, pričom 

predpokladaná hodnota zákazky bola 540 tis. €. Zákazka „tovar“ bude spolufinancovaná 

zo zdrojov IROP. 

- Prebieha aktualizácia Dopravného modelu východného Slovenska podľa výsledkov 

sčítania obyvateľstva SR z roku 2020 a  podľa nového reformného GVD 2022/23 

a zmenených cestovných poriadkov na územiach, kde došlo k systémovým zmenám. 

Diskusia:   

Do diskusie sa zapojili: Ing. Iveta Rušinová, Ing. Igor Petrik, Ing. Jozef Horváth 

V rámci diskusie boli prerokované témy:  

- Zmeny cestovných poriadkov priniesli posuny v osobnej železničnej, aj autobusovej 

doprave, dôsledkom čoho je v niektorých prípadoch zhoršenie dochádzky 

do zamestnania (U.S.Steel Košice) pre niektorých obyvateľov regiónu Spiš. 

- Podpora pre aktivity IDS Východ, s.r.o., ako organizátora verejnej osobnej dopravy 

v regióne, ktorý sa usiluje o optimalizáciu ponuky verejnej osobnej dopravy, zlepšenie 

ponuky železničnej osobnej dopravy na východnom Slovensku a zlepšenie koordinácie 

železničnej a autobusovej dopravy. 

Na otázky odpovedal: 

Ing. Radovan Hužvík  

Uznesenie č. 6/2023  

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy. 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 6 

Činnosti IDS Východ, s.r.o.  

Vyjadrenie:  

Aktuálne činnosti IDS Východ, s.r.o. prezentoval Ing. Radovan Hužvík, riaditeľ spoločnosti 

IDS Východ, s.r.o., už v predchádzajúcom bode, v rámci ktorého prebehla aj diskusia. 

Uznesenie č. 7/2023  

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie o činnostiach IDS Východ, s.r.o.  

Hlasovanie č. 7 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

Vyjadrenie:  

Návrh na zmenu a doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia č. 10/2020 o poskytovaní dotácií 

prezentovala Mgr. Alena Šuranová z odboru financií. Zmena je realizovaná s cieľom 

zefektívnenia a zrýchlenia systému poskytovania dotácií z rozpočtu KSK, procesu kontroly 

a hodnotenia žiadostí o poskytnutie dotácie. 

Diskusia:   

K danému bodu nebola diskusia.  

Uznesenie č. 8/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia. 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2023  

Vyjadrenie:  

Ing. Igor Petrik, predseda komisie, informoval o Pláne úloh Dopravnej komisie Zastupiteľstva 

KSK na I. polrok 2023, ktorý bol zaslaný všetkým členom komisie mailom dňa 30. 01. 2023. 

Diskusia:   

K danému bodu nebola diskusia.  
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Uznesenie č. 9/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2023 

prerokovať a schváliť.  

Hlasovanie č. 9 

Prítomní:  21  

Za:   21   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9 

Rôzne 

Diskusia:   

Mgr. Ing. Miloš Ihnát požiadal o informáciu o stave rekonštrukcie a predpokladanom termíne 

spustenia prevádzky sedačkovej lanovky Dedinky - Geravy. 

 

K bodu č. 10 

Záver 

Predseda komisie Ing. Igor Petrik ukončil rokovanie dopravnej komisie a oznámil, že ďalšie 

rokovanie sa uskutoční 3. apríla 2023 o 9.
30 

hod. v zasadačke č. 310. 

Poďakoval členom komisie za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 .................................................. .................................................. 

 Ing. Erika Bartková Ing. Igor Petrik 

 tajomníčka komisie predseda komisie 

 

 


